
Årsmötesprotokoll SellNet Ek. för 
Tid och plats 
2016‐05‐26 bygdegården Tjolitta Sillerud 
Närvarande 
Se bifogad närvarolista. 
Mötets öppnande 
Ordförande Björn Alsmark hälsade alla välkomna med en tillbakablick av SellNet sedan mötet i mars 
2011 till idag. De flesta medlemmar är nu uppkopplade men det kvarstår arbete som behöver göras 
och alla medlemmar ombads att dra sitt strå till stacken.  
 
Björn meddelar att han även sitter i NFF Nordmarkens fiber förening som består av 6 föreningar. 
Kent meddelar att han sitter med i grupp inför sammanslagning med de andra föreningarnas 
kassörer. Samtliga föreningar arbetar idag med att få så lika utseende på sina ekonomiska rapporter 
detta arbete görs tillsammans med Ekonomiservice i Årjäng. 
 
I NFF har det gjorts ett arbete avseende gruppavtal, tillsammans med företaget Boxer. För att detta 
gruppavtal skulle bli verklighet krävdes det 300 intressenter, intresseantalet hamnade på 27.  
 
Det nämndes också om en framtida fusion av de olika fiberföreningarna som då skulle ingå i en 
förening, detta är process som kommer att ta flera år.  
Inför en eventuell fusion är det viktigt att ha ett tydligt avtal gällande ekonomin. Det är också viktigt 
att Sellnet kontinuerligt ger sina medlemmar information hur det går. 
  
Efter denna information förklarar ordföranden årsmötet öppnat. 
 
§ 1 Val av mötesordförande och mötessekreterare 

Årsmötet beslutade 
att välja Björn Alsmark till mötesordförande samt Malin Andersson till 
mötessekreterare. 

§ 2 Röstlängd 
  Årsmötet beslutade 
  att fastställa röstlängden för Årsmötet till 27 röstberättigade medlemmar. 
§ 3 Val av personer att justera protokollet 

Årsmötet beslutade 
att välja Karl‐Erik Svensson och Margareta Sköllerhag att justera protokollet. 

§ 4 Årsmötets behöriga utlysande 
Årsmötet beslutade 
att anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst. 

§ 5 Godkännande av dagordningen 
Årsmötet beslutade 
att godkänna dagordningen 
 
 
 



§ 6 Årsredovisning och Revisionsberättelse. 
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2015 presenterades för årsmötet av 
ordförande Björn Alsmark. 
Resultat och Balansräkning samt Revisionsberättelse presenterades för årsmötet av 
kassör Kent Norman. 

§ 7 Fastställande av resultat‐ och balansräkning. 
Årsmötet beslutade 
att fastställa resultat‐ och balansräkningen. 

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade  
att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

§ 9 Fråga om arvoden till styrelse och revisorer. 
Årsmötet beslutade  
att ett arvode på 100 000 kr skall utgå till den nya styrelsen och fördelning görs av 
styrelsen själv. 

§ 10 Budget 2016 
Kent Norman presenterade den budget för 2016 som styrelsen tagit fram. 
Inför 2017 lade årsmötet fram att det ska finnas en budget på bordet för beskådning. 
 

§ 11 Medlemsavgift 2017 
Årsmötet beslutade  
att medlemsavgiften är oförändrad, avgiften är 200 kr. 
 

§ 12 Val av ordförande 
Valberedningen presenterade sitt förslag till ordförande 
Årsmötet beslutade 
välja Björn Alsmark till ordförande på 1 år 

§ 13 Val av övriga ledamöter och suppleanter 
Valberedningen presenterade sitt förslag till övriga ledamöter 
Årsmötet beslutade 
att välja Peter Lustig till ledamot på 1 år 
att välja Kristina Jonevald till ledamot på 2 år 
att välja Erik Olsson till ledamot på 2 år 
 
Redan valda till 2016 och därmed kvarstår är 
Malin Andersson, Monica Frisk och Kent Norman 

 
Valberedningen presenterade sitt förslag till suppleanter 
Årsmötet beslutade 
att välja Inger Reuter till suppleant på 1 år 
att välja Nils‐Erik Jevne till suppleant på 2 år 
 
   

 
 
 



§ 14 Val av revisor 
Valberedningen presenterade sitt förslag till revisor 
Årsmötet beslutade 
att välja Ingrid Fredriksson till revisor 
och Mats Höglund till revisorssuppleant 

 
§ 15 Val av valberedning 

Förslaget till valberedning presenterades 
Årsmötet beslutade 
att välja Rikard Ohlin att ingå i valberedningen samt vara sammankallande. 
Tyvärr har det inte funnits andra intressenter att tillgå, årsmötet beslutade att Rikard 
Ohlin att tillsammans med styrelsen får i uppdrag att få fram fler namn. 

 
§ 16 Övriga frågor 

Nils‐Erik Jevne hade lämnat in en motion om ändringar i föreningens. Styrelsen 
orienterade årsmötet om att de behandlat och inte kan bifalla förslaget. 
1. Olyckligt att ändra på stadgarna nu innan en sammanslagning då föreningarna i 

NFF idag har i stort sett likalydande text. 
2. Det som inte regleras i Sellnets stadgar regleras i lagen om ekonomiska föreningar 

SFS 1987:667 § 1. Lagtexten revideras från och med 2016‐07‐01. 
Årsmötet beslutade 

  Styrelsen skall fortsätta att arbeta för likabehandling av alla medlemmar, oavsett 
nationalitet. Medlemmarna ska behandlas lika av de tjänsteleverantörer vår 
kommunikationsoperatör erbjuder.  
Årsmötet föreslog också att styrelsen kontaktar DO. 

 
 
 
Sign.      Sign. 
________________________      _________________________     
Björn Alsmark, mötesordförande      Malin Andersson, mötessekreterare 
 
Sign.      Sign. 
_________________________      _________________________     
Karl‐Erik Svensson, justerare        Margareta Sköllerhag, justerare 


